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Referat af stiftende generalforsamling i  
Region Midtjylland 20. maj  
 
Tirsdag den 20. maj 2025 kl. 15.00 holdt Region Midtjylland i Dansk Musiker Forbund stiftende 
generalforsamling online på Teams med følgende dagsorden: 
 

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent   
2. Valg af referent   
3. Godkendelse af dagsorden  
4. Vedtagelse af regionens love og behandling af Indkomne forslag   
5. Valg af regionsforperson og suppleant  
6. Valg af bestyrelse og suppleanter  
7. Valg af kritisk revisor og suppleant  
8. Ideer og forslag til den nye regions arbejde  
9. Eventuelt 

 
Velkomst 
Fungerende forperson i lokalafdelingen DMF Aarhus, Thomas Thomsen, bød velkommen til de 
fremmødte deltagere og gennemgik spillereglerne for deltagelse i onlinemøde.  
 
Herefter blev første punkt indstillet til vedtagelse.  
 

Ad 1: Valg af dirigent 
Tom Frederiksen blev valgt til dirigent. Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at den stiftende 
generalforsamling var lovligt og rettidigt indkaldt.  
 

Ad 2: Valg af referent 
Anja Klarskov Braae blev valgt til referent og takkede for valget. 
 

Ad 3: Godkendelse af dagsorden 
Dirigenten konstaterede, at dagsordenen er i overensstemmelse med vedtægterne, og dagsordenen 
blev herefter godkendt. 

 
Ad 4: Vedtagelse af regionens love og behandling af Indkomne forslag   
Regionens love: 
Thomas Thomsen præsenterede og motiverede Region Midtjyllands love, som er udarbejdet med 
udgangspunkt i standardlovene.  
 
Der er tilføjet punkt 6, stk. 2, da det er vurderet, at det er vigtigt med en bred geografisk 
repræsentation i den nye regionsbestyrelse. Kim Schulz Jensen supplerede og understregede 
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vigtigheden af den geografiske spredning i forhold til lokalafdelingerne for nuværende og for at sikre 
overlevering af opgaver og projekter. Denne del bliver omformuleret i lovene efter årsmødet 2026.  
 
Dirigenten gennemgik regionens love ved oplæsning, og der var følgende kommentarer: 

• I punkt 6, stk. 1 skal der stå ‘7 dages varsel’.  
• I punkt 6, stk. 1 omformuleres sidste sætning til: ” I tilfælde af stemmelighed gør 

forpersonens stemme udslaget – og i dennes forfald suppleantens.”   
• Der er spørgsmål og kommentarer til afsnittet om online-afstemning samt tidspunkt (punkt 7, 

stk. 3): At det ikke bør være muligt kun for bestyrelsen at planlægge, at det skal være et 
online-møde, og at tidspunktet om eftermiddagen ikke er hensigtsmæssigt. Der blev svaret, 
at det for fremtiden forventes af være hybrid, så det bliver muligt at deltage på flere måder – 
og at tidspunktet er et kompromis.  

• Slet ’i’ under punkt 14. 
• Sæt et ’et’ ind før ’godkendt årsregnskab’ under punkt 14.  

 
Der blev afholdt et digitalt prøvevalg. 
 
Dirigenten spurgte til, om der var bemærkninger til regionens love ud over de bemærkninger, der 
havde været undervejs. Det var ikke tilfældet, og Region Midtjyllands love blev vedtaget uden brug af 
digital afstemning.  
 
Indkomne forslag 
Der var ingen indkomne forslag.  
 

Ad 5: Valg af regionsforperson og suppleant  
Markus Kjeldsen stillede op som regionsforperson. Markus Kjeldsen blev valgt og præsenterede sig. 
Markus er fra Holstebro og sidder i Hovedbestyrelsen og har siddet i lokalafdelingen Holstebro i tre 
perioder. Markus har valgt at stille op som regionsforperson, fordi han ønsker at arbejde videre med 
de tanker og ideer, der er til en bred region i Midtjylland – og han ønsker at arbejde tæt sammen med 
den øvrige bestyrelse, der bliver valgt, til gavn for medlemmerne.  
 
Dirigenten læste regionsforpersonens opgaver op.  
 
Tillykke til Markus Kjeldsen med valget.  
 
Herefter skulle der vælges en suppleant for Markus Kjeldsen. Der var et spørgsmål til, om man kan 
være suppleant for regionsforpersonen i hovedbestyrelsen, samtidig med at være en 
faggrupperepræsentant i hovedbestyrelsen. Kim Schulz Jensen ønsker at stille op som suppleant for 
regionsforpersone n. Kim Schulz Jensen blev valgt, og der blev klappet. Der skal findes en suppleant 
for forpersonen pr. årsmødet 2026 pga. ovenstående omkring faggrupperne i hovedbestyrelsen.  
 
Kim præsenterede sig selv. Kim har været tilknyttet musikskolerne siden år 2000 og har lang erfaring 
med overenskomst- og lønforhandlinger. Han er musiker og har 30 års jubilæum med sit band i år.  
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Ad 6: Valg af bestyrelse og suppleanter  
Der skulle vælge to bestyrelsesmedlemmer for Aarhus 
Thomas Thomsen stillede op og blev valgt.  
Andreas Nielsen stillede op og blev valgt  
 
Der skulle vælges en fra Djursland: 
Niels Vincentz stillede op og blev valgt.  
 
Der skulle vælges en fra Randers: 
Ingen stillede op til posten.  
 
Der skulle vælges en fra Herning: 
Ingen stillede op til posten.  
 
Der skulle vælges en fra Silkeborg:  
Kim Schulz Jensen stillede op 
 
Markus Kjeldsen var allerede valgt til forperson for den nye regionsbestyrelse.  
 
Der er hermed 2 vakante bestyrelsesposter.  
 
Der skulle vælges to suppleanter. Der var ingen, der stillede op til suppleantposten.  
 
Der var en bemærkning fra et medlem. Medlemmet var i tvivl, om han skal engagere sig eller melde 
sig ud. Får man indflydelse på politiske problemstillinger, hvis man går ind i regionsbestyrelsen?  
Svar: Man kan bringe problemstillinger videre til regionsforpersonen, som kan bringe det videre til 
hovedbestyrelsen i Dansk Musiker Forbund. Når man er tillidsvalgt, taler man musikernes sag. Man 
har mere direkte viden, hvis man sidder i bestyrelsen.  
Medlemmet valgte herefter at blive en del af regionsbestyrelsen.  
 
Forperson i forbundet, Thomas Sandberg, opfordrede til, at man altid tager kontakt til enten 
forpersonskabet i forbundet eller sekretariatet, hvis man oplever uhensigtsmæssigheder i forhold til 
sin rolle som tillidsvalgt. Det skal ikke afholde en fra at sidde i en regionsbestyrelse. Det, der bliver 
sagt på et bestyrelsesmøde, er fortroligt og bliver ikke bragt videre, medmindre andet vedtages.  

 
 
Ad 7: Valg af kritisk revisor og suppleant  
Der var ingen, der stillede op til posten.  

 
 
Ad 8: Ideer og forslag til den nye regions arbejde  
Thomas Thomsen motiverede punktet og lagde op til at få input til, hvad den nye region skal arbejde 
med i den nye region. Markus supplerede med, at tidligere lokale aktiviteter hellere end gerne 
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medtages i den nye region – han kom med et eksempel fra DMF Holstebro, som er blevet en stor 
succes.  
 
Man kan løbende byde ind med forslag til aktiviteter.  

 
Ad 9: Eventuelt 
Thomas Thomsen understregede, at det er bestyrelsens mål, at der fra næste år kommer flere 
deltagere til generalforsamlingen, så han opfordrede til, at man tager kontakt til den nye bestyrelse, 
hvis man kender nogle.  
 
Der var en kommentar til, at der bør bruges andre måder at reklamere for generalforsamlinger end 
kun mails og online – fx brug af fysiske plakater.  
 
Der blev spurgt til, om en ny bestyrelse kan konstituere sig, selvom der ikke er det ønskede antal 
opstillede? Dirigenten svarede, at det kan man godt.  
 
Dirigenten, Tom Frederiksen, gav ordet tilbage til Thomas Thomsen. Thomas Thomsen fik det 
afsluttende ord og sagde, at det er en ny proces, der skal i gang, og den nye bestyrelse ser frem til 
arbejdet.  
 
Den stiftende generalforsamling sluttede kl. 16.30 og blev afviklet online på Teams d. 20.05.2025 
 
Dirigent: Tom Frederiksen 
Referent: Anja Klarskov Braae  
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Regionens love: 
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• Der er spørgsmål og kommentarer til afsnittet om online-afstemning samt tidspunkt (punkt 7, 


stk. 3): At det ikke bør være muligt kun for bestyrelsen at planlægge, at det skal være et 
online-møde, og at tidspunktet om eftermiddagen ikke er hensigtsmæssigt. Der blev svaret, 
at det for fremtiden forventes af være hybrid, så det bliver muligt at deltage på flere måder – 
og at tidspunktet er et kompromis.  
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havde været undervejs. Det var ikke tilfældet, og Region Midtjyllands love blev vedtaget uden brug af 
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Ad 5: Valg af regionsforperson og suppleant  
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være suppleant for regionsforpersonen i hovedbestyrelsen, samtidig med at være en 
faggrupperepræsentant i hovedbestyrelsen. Kim Schulz Jensen ønsker at stille op som suppleant for 
regionsforpersone n. Kim Schulz Jensen blev valgt, og der blev klappet. Der skal findes en suppleant 
for forpersonen pr. årsmødet 2026 pga. ovenstående omkring faggrupperne i hovedbestyrelsen.  
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Ad 6: Valg af bestyrelse og suppleanter  
Der skulle vælge to bestyrelsesmedlemmer for Aarhus 
Thomas Thomsen stillede op og blev valgt.  
Andreas Nielsen stillede op og blev valgt  
 
Der skulle vælges en fra Djursland: 
Niels Vincentz stillede op og blev valgt.  
 
Der skulle vælges en fra Randers: 
Ingen stillede op til posten.  
 
Der skulle vælges en fra Herning: 
Ingen stillede op til posten.  
 
Der skulle vælges en fra Silkeborg:  
Kim Schulz Jensen stillede op 
 
Markus Kjeldsen var allerede valgt til forperson for den nye regionsbestyrelse.  
 
Der er hermed 2 vakante bestyrelsesposter.  
 
Der skulle vælges to suppleanter. Der var ingen, der stillede op til suppleantposten.  
 
Der var en bemærkning fra et medlem. Medlemmet var i tvivl, om han skal engagere sig eller melde 
sig ud. Får man indflydelse på politiske problemstillinger, hvis man går ind i regionsbestyrelsen?  
Svar: Man kan bringe problemstillinger videre til regionsforpersonen, som kan bringe det videre til 
hovedbestyrelsen i Dansk Musiker Forbund. Når man er tillidsvalgt, taler man musikernes sag. Man 
har mere direkte viden, hvis man sidder i bestyrelsen.  
Medlemmet valgte herefter at blive en del af regionsbestyrelsen.  
 
Forperson i forbundet, Thomas Sandberg, opfordrede til, at man altid tager kontakt til enten 
forpersonskabet i forbundet eller sekretariatet, hvis man oplever uhensigtsmæssigheder i forhold til 
sin rolle som tillidsvalgt. Det skal ikke afholde en fra at sidde i en regionsbestyrelse. Det, der bliver 
sagt på et bestyrelsesmøde, er fortroligt og bliver ikke bragt videre, medmindre andet vedtages.  


 
 
Ad 7: Valg af kritisk revisor og suppleant  
Der var ingen, der stillede op til posten.  


 
 
Ad 8: Ideer og forslag til den nye regions arbejde  
Thomas Thomsen motiverede punktet og lagde op til at få input til, hvad den nye region skal arbejde 
med i den nye region. Markus supplerede med, at tidligere lokale aktiviteter hellere end gerne 
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medtages i den nye region – han kom med et eksempel fra DMF Holstebro, som er blevet en stor 
succes.  
 
Man kan løbende byde ind med forslag til aktiviteter.  


 
Ad 9: Eventuelt 
Thomas Thomsen understregede, at det er bestyrelsens mål, at der fra næste år kommer flere 
deltagere til generalforsamlingen, så han opfordrede til, at man tager kontakt til den nye bestyrelse, 
hvis man kender nogle.  
 
Der var en kommentar til, at der bør bruges andre måder at reklamere for generalforsamlinger end 
kun mails og online – fx brug af fysiske plakater.  
 
Der blev spurgt til, om en ny bestyrelse kan konstituere sig, selvom der ikke er det ønskede antal 
opstillede? Dirigenten svarede, at det kan man godt.  
 
Dirigenten, Tom Frederiksen, gav ordet tilbage til Thomas Thomsen. Thomas Thomsen fik det 
afsluttende ord og sagde, at det er en ny proces, der skal i gang, og den nye bestyrelse ser frem til 
arbejdet.  
 
Den stiftende generalforsamling sluttede kl. 16.30 og blev afviklet online på Teams d. 20.05.2025 
 
Dirigent: Tom Frederiksen 
Referent: Anja Klarskov Braae  
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